
 
 
 

 
BEANTWOORDING  

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 

 

ZAAKNUMMER 
 

442819 

Datum 
 

6 april 2022 

Van De fractie van de VVD 
 

Onderwerp Sportpad 
 

 
 
Vragen 
1. Naar aanleiding van uw beantwoording heb ik nog één vervolgvraag met betrekking tot de 

financiën van het Sportpad (vraag 1). Wij danken u voor de meest actuele cijfers van de 
businesscase, echter heeft u ons als raad op meerdere momenten meegenomen in dit 
financiële plaatje. Onze vraag gaat expliciet over alle getoonde cijfers van de eerste 
vergadering c.q. bijeenkomst tot de laatste. Dit om inzicht te krijgen hoe de businesscase 
zich heeft ontwikkeld. 

 
Antwoord 
Tot op heden zijn er twee momenten geweest waarop de stand van zaken van de 
businesscase met de raad is gedeeld. Namelijk 25 oktober 2021 en naar aanleiding van de 
vragen van 4 maart 2022. Beide overzichten staan in de bijlage. Op 25 oktober 2021 kwam 
het tekort op 3,21 mln. In het laatste overzicht kwam het tekort op 3,66 mln. Het grootste 
verschil tussen deze overzichten is dat in het eerste overzicht nog geen goede doorrekening 
van de kosten was gemaakt. Dus dit bedrag was voor een groot deel gebaseerd op 
aannames. Tevens was in dit eerste overzicht nog niet de eerste input over de inleg vanuit de 
verenigingen verwerkt.  
 
Voor het vaststellen van het masterplan was nog geen goede financiële analyse over fase 2 
gemaakt. Daarom was het opstellen van een businesscase ook onderdeel van het besluit  
van het masterplan.  
 
Wij hebben geheimhouding opgelegd op de informatie opgenomen in de bijlage, omdat het 
gaat om cijfers van de verenigingen. Wij verzoeken u de geheimhouding te bekrachtigen in 
uw eerstvolgende vergadering. 
 
Bijlage: 

1. Raadsavond 25 oktober 2021  
Zie bijlage (Vertrouwelijk) 

2. Antwoord op vragen 4 maart 2022 
Zie bijlage (Vertrouwelijk) 
 

 
 


